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Pmtokół N. Dov20l3
z s.sji Ridy GDiny Mietków

z dDir 14 majr 2013 r

ssję ol9olzy] PŹcwodniczący Rady Gnriny Mielków Józeffyeadlo słorYani .olwici@
sesję Rady Gniny Mietkóv,., przyvital wsz]rŚlkiĆh rebieych. na podstlwie list-V obe.ności
stwierdzil quorum ipzedstawil porzqdek obradl

l' Podjęcie ucnMb w spEwie hiMy budżetu eminy na 20] 3 rok'
2' Podjęlie uchwaly w spraivie zawarcia Poro2!ńienia w zkresie udfialu Gnjny q

lrcjełcie realizowdyd pod nrwą ..Rehllwacja dolnośląskich skladowisk
odpadórv kombalnych..i uLi'ozenia spó]ki celo\€j do rcalizmji P.ojentu'

l Podjęcic uchva]y w spr,kie rłfrazeni' zgody na spized'ł w drcdze pżelargu
uŚh€go fleogrbiczonego nieruchonośĆi crunlowc] fulnej stanowiącej w]6ność
ominy MiĆtków oznaczonej nr l94 pÓłoż-onej w Dofuanicacb'

4 Podjęcic lchwab v ŚpraMe w],laŹenia zsody na spzed' }'drod7i pzetaĘu
usnego fueoBranlczonego nieruchoności ńiezbudowmycn stanowiąc'ch
własność Gminv Mietków oznlczonych fu 32214 i nr ]222 położonych w
PioŚzkoMcach'

5' Podjęcie nchrvały w spńMe *'yrażmia zgody m spŹed'Ż w drodze pżeta.gu
uŚtne3o n'eogran'czonegÓ nierudromości niezabudowMej Śmolviąccj wlasnośó
cminyMietkówoaaczonej ft 239 Fołożonej w Meiou'ie viclkib

6 Podjęcie uchv2ly N sprawie łylażenia zgody na spŹcd.ż w (irodfc pizelalsu
Dstnego n'eogfu'cfonego uieruchohości mbudowańej budyŃiem gospodarczyn
stmrwiąŃj własność Gniny Mie&ów oznacanej tr 53/l polożonej w obĘbie
wa\TzeńczyĆe'

? Podjęcie uchw.ly w slBwie łl'rafenia zcody na splredr { dodze przetargu
LtrecÓ | 'eo9|Jr t'onego śńod/ie|rego |o|J'L J,'yloqego om' / Lo1J|em14 lo  1000u \  . re\ ia , i  qsoo nv . '1  .  nov ia reE.  w.J  no . .  umiD Mie .Lov

polozon.go na dziatce m 44óll ] s Domanicacń.
3 Podjęcie uchwaly v spmłie ]'}nżenia 7-gody na sp%de w drodT pżekrgu

ushego nieogBniczoncgo nieruchonrśĆi zabudowanej ohaczoncj tr 37/l 70 pow
0'0]0ó ha i dżiałki nr 3712] o pow o,oo?j ba oraz nierucboności niczabudowmj
ohrczonej nr 37/l] o loq 0.0698 ha stmoviących w|asność cńiny MieIłós
po|ożbnych s' waMzeńczycach'

9 Podjęcie uchwaly N sprawie Znimy uchwaly Nr xxlll113/2ol2 z dnia 29
lislopada 2012 r w splawie okreś|enia wzoiu {jeklaracji o wysokości oplaty fa
gospodeo*'Mie onpadani komLDalnyti na te|enic Gniny Mielków zmielnoncj
uchłałą fu )GIV/I | 9/2012 Rady Gnnry Mietliów z dnia 20' l2'2o] 2 I

l0 Vnioski i intelpclacjendnt h.

|ani Rcgina ofEa . skaónił oniny
bu'lżetu gniny na 2o13 Iok'

pźedstawi}a projekt uchYabr w sprwie himy

G]oso]va]o l3ńdnych oddano 13 gtosó$.za.,'
|zewodniczący stwierdzil ' ż uclwal a fostala Fodj ęta j ed noglośni e,



Pe wójt . proszę Paistva lak bedzo kólko' PŹystępujeny do spółki' z|oży]eń już laką
wslępną dekl&aĆję. klóre.j Ćeleń jeś mknięcie z udfialem śrcdkós &Mętńych
ńożlivch do tyskŃia nlwel do 90% kosŹów inseslycji wysypisk śnieci m rcEnie
Dolnego sląska' Jeśeśny w piesszej snpie dfieBięciu gnin. klóre do taliego admia
przystępują fusforys ta].iego pizedŚięwię€ia okeślony był na kwotę okolo l 800000 zł.
koszty nnkcjonoweia lej spólki j n42 udzia] w tych kosŹach powińen slaść do kilk!Śet
tysĘc'ja to Śacuje na 250o00 zl, powiDniśmy się żmknqć lymi nasz}mi Nplalami' L1óre
podjęliśmy teru uchwałą i nasz)m udziałenr w koszt&h. Myślę, że j€Ś to ahlcyjDa
slturcja' chcę jeszcz poinfomormć' że temin fłożenia rmioskóv to 2? ńaj vĘc ja w tej
cnwil po tej uch$€le dzia]m pod dUŹą presją czsu. pojutze jedzieny z Póią skebni*
podpisaó dokuńeńly v splawie zalożeńia spólki i już tr@ lozlożone m mjbli^ć dni
kalendariun działań' Plmowane zalrknięcie dzia]eia czyli zan*nięoie v]sypiska to toniec

Pei Helena AĄno{icz - z^śępca PźewÓdnicząĆego prredslawiła prcjek uchwa]y rł
sprawic zrvmia porozuftienia w rakesie udrillu Cminy w irojekcic realizowa)m pod
ńeBą ..Rćtult}ryacja dolnośIąskich sk}adoMsk odpadóW konumlnych,, i utło@ńia spó]ki
celowej do realizcji Prcjel1u.

Głoso'ało 13 radnych - oddmo ] 3 g]oŚów .2,',

Prrcyodniczący slwietdzil, że uchMla esiala lodjęta j€dńoclośnie'

Pei Helena Ańymowicz Zaslępca PŹewodniczącego predstawila prcjekt uchwa]y ł
sprawie łyuenia 4ody na spŹedaż s' dro.lze przeldgu ushego nieograriczoneao
niefuchomości lMlÓwej o|ńej stoowjącej vl6nośó cminy Mietkół ohaczonej tr l94
po]ożon.j w Donanicach'

Glosowalo l] ńdnych oddoo 13 głosów.ża..'
Pruwodniczący slwierdził, że ucbMla zosla]a podjęla jednoglośnie.

Pei Helena Arlymowicf zslępca lreqodniczącego pżedś!{i]a prcj.kl uchwaly w
spńwie ł'Iażenia zcody na spuedu w drcdze pŹetaĘ! uśneao nieog6nicrcneBo
Óieruchoności niezabudomnych showiących w]asność omin' Miclków oznaczonych nl
32214 i tr 32212 polożonych w Piogkow]cach'

G]osowa]o ]3 mdnych - oddeo l] closów..za.''
Przewodniczący stsieńzil. że uchwala zoŚtala podjęb jednog]ośnie'

Pani Helem Ańfnowicz - zastępca PŹcwodniczącego pŹ€dśawila prcjelt ucnwaty
sprawie v]iu enia zcody @ spued& w drodze pu e&Ęu ustnego
nieocrfujcfonegonieruchonościniefabudowanej slmowiącej y]snośó Gniny
Mie&ów ohezonej ńr 2]9 poloŹonej w Madiosie wiellin'

cnosowało 13 €dnych oddfuo 1] głosów'.z,,'
Pu ePodniczący świerdził' ż uchwata zostala podjęia jedno8lofuie'



tói Eeleńa AItlńowicz zasĘpca Pvewodńicząc€go pŹ€dslawila plojekt uĆhwaJy w
spdrvie syażeńia żgody na sprfed!ż ł drrdZ pŹetuEu ustnego nieocTeiczonego
nifuchońości abudovfuej budyńkień gospodłczlm slmowiącej w]6ność ctrińy
Mie&ów oaaczolej E 58/l polożonej w oblębie wateńcż-yce'

Glosowalo l] iadnych. oddano l ] closós "za'''
PŹelvÓdniĆząc' stwieldfił, że Uchwalażośala podjęlajedno8łośnie'

Pmi Helom Anxnorvicz - faĘpca Pftsodnicząccgo pŹedstawila ploj.h uchłaly *'
splalie wyńfni! zgody na splredaż w dńdć pżeurgu ustncgo nieoltmicfoneBo
smodzielne8o loka]u uą,lkowego orŹ z udzialem 3426/10000 N częściadh wŚpólnych
stanowiąceao własność Gniny Mietków położoncgo na dfiałce nr 44óll ] q Dońanicacn'

ołosowa]o ]3 ńdnych - oddeo l] glÓsó{..z'.'
PŹewodniczący stwieidzil' że uchtvalazoslalapodjęta jednoglośńie'

Pmi Helem Artynowicz - zastępca Pewodniczącego pŹedslasiła plojekl uch$aly w
sprarvie $TIaEnia zgody na sprrc&ż w drodz€ pŹ€targu ustncao nieo8lmiczonego
nieruchotlości zabudolvacj obaczonoj nr ]7/l7 o pow 0.0]06 ha i dziajkj fu ]72l o
pow0'007] na orŹ nieruchońośĆi nieabudowMej oznaĆżonej fu ]?/l3 o posl 0'0698 ha
stano*'iących tvlasność cniny Mietków po]ożonych w .waweńczy.ach'

GlosoMlo 13 Bdnych oddmo l3 glosów''za,,'
PŹcwodniczący snvieidzil, że lcńwala zosuła podjęta jddnoBlośńie'

Pei HeIena Ań}mowicz zastqrca Pftvodnicfą€go PŹedslawiła projekt uchwdy w
sprarvie nimy uch$a|y Nr xxul/li3/20l2 z dnia29listopada 2012 i w spnwie okrcś|onia
wżoru de*lfuacji o Pysokoścj oplaly za gospodmwmie odpadmi konunalnyni na teEtrie
cminy Mietków zmicnionej uchNa]ą nr )oov/l|9/20l2 Rady Gniny MietkóN 2 dnia
20.12.2412 |

GlosoBalo 13 iadnych oddmo 1] głosów'.za,,'
lŹewodnicfący stwierdzil' że ucnwab zosnlapodjętljednoclośnie.

Po Ryszdd Łącz - Mah prośbę do Radnego Powiarcvego' |Ź}hieŹany się do rcbi@i!
chodnika w pĘysżłyń oku \' Manioyie wielkin. la' ten łnk co idzie do kościola' przed
kościokń jest plfu, któty aajduje się pŹy drodze Fo$'iatowe]' Tcn plac jest nieutyaldbny.
tzn' utNardzony jeŚ ale będ'emy musicli go jatÓś zabudÓwaó, kos&ą czy asfaltem' feby
mieó 1o na usadze' ż€by pÓł'iat dolożył się do tej nóZj inwestycJl'
Pan lreneusz slońa Radny Powiatu vroc|a$kieco Ja romiem. lylko i ta| będzie

Pe wójl - T.t' tał' oni to nanr tylko użyczoją na len okls. jeś jakaś pnceduF.
Pan Rysaid Łącz cnrina się doklada' chcialbyn zeby powiat leż się dolożrył' Jest to puy

Pfui Alm Brańka Pabic wójcie czy to coś nowego?



Pm wójt Nie' Prosfę Państwa mstąpila peMa niana q ł1dalkach 2 funduszu soleckiego'
Rada. nieszkańcy zaMjoskowali o łrasfaltowmje czy nińę nałierzcnni bońka do
siatkó*ki w pfuku' Będąc na ryD zebrmiu nie dolarlo do nnie' nie ni.]em wiedzy, że jest to
pfuk \pismy do rejeslru fabyków i prred dahz}mi kokmn zalylaliśńr czy.jest mofiłość.
a z doświadcrenia w Mriowie Malyn wieny, ze lałich możliwości raczej nie na '
ot.zydaliśńy pisńo' kńre mósi ż na alhh ańibelon nie na zgody' Aby utrz)mać pe{ien
śandad. lo jest nateria] na drosi i lo jest nate a] na drogi, wieś kuPuje tą ilość koŚki
polŹebną in Z le pieniądze w lyn mku i w pŹyszbn roku ńMież. Jeśli lm pdę gtoszy
zbnkńie oczraviście się doloż}hy' ale lo jest cro pieniędzy pochodzących z fundusżu

Panheneuszsloma Radny Powialu .wloc|a]Yski ero vchodzi laka noż|ił!śó. jeśli nie jeś
to spnwa naglącą bo to z rcgull pizy *s!ółplacy z powiaten to lżeba bńć pod uwaBę
Pewien hÓryżońt dfsoi1. c?Ęsto tałie łspó|ńe Fżedsięwzięcia typu chodnik 1o powial
dekl&owal wykonanie dokunenbcji.
Pan wójt PoŃedny tak, clrodniki v t}nr moDencie obimy ńa Zg]oszenie jako rcnonl'
Nie rcbinry dokumentacji' Dokumenlację będziemy robić \' Donbicach' poniew lan
mmy rurowuie rowów i bddziej skonlliko$'aną r2ec2. ale N s}'1uacji kiedy mjeścimy sję w
pasie dmgo$)n z inweśycją to robiny.j'ło reńont drogi na zg]oszcnic
Pan lreneusz sloma Radny Powiatu wrochwskiego Tludno mi poNiedzicó czy będzic
ŚzfuŚa na ten plac] lle abacz)my'
Pan AndŹej Pietuszka To Marinownie się zbliżą dziuy są n! ulicl ogrcdowej i jcs parę

Pan heneusz słoma Radny Pos'iafu wroclawskicEo Powiemtak,zlegocowientojużsię
rozpoczęly tmont-v ą ńasą M goląco. oni z&fęli pńwdopodobnie od KobicŹyc w
ubieg]}T lyBodniu \łięc noże jałby nic by]o' to lcż impleza powialowa lo adzwonić do
Pilipiuk! i foore najedend'eńjch plćżuci'
Pan JózefŻygadło Prrc\odniczący Rady obiny - Proszę ko jesfczc? Przejdzny faten do

Pal Rysard Łącz Pane Plzewodniczący jeśli clrodzi o ta uclrwalę spżedai dzialki w
Mmiowie wielkinj lm jest jalŃ 4budowa?
Pfu vójt Nieubudowana' Drodf} Pńsi$'o jeśli nie ma rak wielu pyiań, oczy]Yiści. ja 1ł
spFwie lej dro3i będę dzwonić' Proszę PńslM chcę z pŹyjemością poinfomowaó
wszyśkich oficjalnie. że UŹąd Gńiny hajdlje się już v nosln obickcic' wcfeśniejsz€
plmy zwiąfmc z ł}najęcień lotalu odesŹly { niepanięć, bo lo by]o lioszcczkę bcz scnsu by
\łyająć |okal, ajajuż chod'łem po obiekcie i szuka]en pŹeslteni do zabudo*}' żeby
Śwożyć noyc posieŹcbnie, ivięc nie będzieny $}ńajńować i na lą chłilę u$'żam. że lo
je$ dobra decyfja' zapldfam wszystkicb, można to obejrzeć. w kwestii oNaicia uŹędu,
ponicważ jesl duże ainlcrcsolvMic, po różnych dyskusjach rórvni.ż w UŹędzie, otwielmy
1o tylko E więc nie nożeny pójść ńajałieś bylejactso. z pieNŚzego plmowanego leminn
cfyli 27 naj Ezygruję, dlalego że jest to dzień gmożądolta a go Mszych gości to whinie
lo smorządorvcy i zpeMe ł' swoicb uŹędach' smorĄdach planują jakieś imprczy'
PŹekladm to więc na początek cferwc'j pora będfio pÓpolu.lniowa' tuż pŹed zmklięcien
uŹędu. Dalszą część poŃiąfuą f {ęczenien d)Tlonórv dla osób żdluŹonych będ7je można
puenieśó tu m $]e juz po eodzinach lracy, Pracos'nikon jesfcze odd'elnie zloże
podziękoivmia, pońie*'ż p7f,bieg' tempo pueproMdz-ki zÓbilo Mażmi€ róMież na mni..
ponieważ zdąfaliśmy się pżeprowad'ó w sodziny popołudnio]le q pjątek do poludnia w
sobotę' v zagdzie urząd byl już ca]kowicic Przedesioly w piątek. sobola i niedziela !o b'ła



praca telcfoniażx informryków clrcę vó loińfomować, że rrYsoko ocenim spiaiMość
pracÓMib\t zameażowfuie pracoMikóF i ioh rcdzin w bdtlzo wielu pŹ)Tadkach'
Proszę Pfuilsts'a nie na Pma dyr€klola więo ja chcę zpmsió w je8o imieni! i swoim
wsfyslkich PaislBa m MłinoNmie' co pBwda obseMjąc pogodę trcchę się densfuję, bo
noże popadaó' ale zaplsań Paisrwa. lmprcz w tyn roku będzie dwudnjowa: sobo1..
liedziela. chcę Poóstwa IóMież poinfomować, że ł dniu 2] lipca na 1eEńie neej gminy
odbędfie się olbŹymia ińPMą oĘanizator nówi' że logi Mistuostw Polskj w TliańlÓnie'
w dwócb kat€coriach' objecnałem wczoraj tEsę i tulaj też lallycaie potrzebne sądo rcgo
cząŚlłowe Enonl)', ale chĆę Peśwa poinfomowaó o fuńosG jała odbyłm z
wicestaosĘ i on deklańvll, że dloca od skŹyżoweia pŹef pł}'ty v Bożycniewl€ ma być
zobiona aż do smego ośbdka sportów
Pei Regim ozga . sktrbnik omily od ktorego skrzyżowŃia?
Pan AndŹej Piefiuzka'w}aśiie od którcgo skżyrcwmia'

PaD keneusz slona Radny toBialu wroclawskjcgo - Rzaz}1viście ta drogajest w plMch'
Pe wójt ' Tak to rł]'gląda dodzy Paishvo. Na tą Ćhwilę |o jest Nszystko' Ajegcze k9estia
toeo rcdzju. nc nam lrch PodstlwołYch danych o osob&h z każdej wsi' któE naląy uzmć
i'n dyplomcn fa zó|użonych dla nasrcj gminy' Bezw4lędtrie do końca tegÓ tyeodn'a
pros7Ę .ldnych i sołtysów
Pai Jolanta Borecka są przerńdzimi Bdni, byli sollysi?
Pan vójt Radni, byli sołtysi' no nje wien' nie ly|kÓ, wiele osób egażlje się. angro]€lo
się np. w spoń ng terenie Eniny czy niejscołości. Mówiliśmy wstępnie radni i soltysi m
peMo' ale może k1oś egażoMł się w jaliś sposób w imych dziedzinach, To j€sl otwarte
vedlug nńie' wolalbtń 'f,b' by]o łĘcej' niż nia]oby bnłnąó cbociażjednego zs]uźonego

PeJózefŻyladlo PŹeqodniczący Rady Gniny czy sąjeszczejatcś spnłT?
Pm Pawe] vaclawek To bedziej do Pmi Bożentj' Na dr^iach st.JegÓ ośrodka fdrcyia
napisbc jest ośrodet zdrowia pŹ€nicsiony' Ludzie puyjeżdżają i się p,'tają edzie
pŹeńiesionyj bÓ nie wszyscy łiedzą że do urzędu nowego'
Pmj Jolanla Borecka Bardzo bym prcsila na tylh drugicb dŹwiacb lcż mieścić kańkę'
Pmi Bożena cap - DobŹe, napiŚfemy i pŹyklciny'

PŹewodniczący fap'la] czy sąjsZzcjakicś pyania nie za]oszono pyldi'

w fwiąfku z wlceĘanień teńatóq PrćWodnicfący mtn4 scsję słowami ..zamykm

sesję Rady Gminy Mi€tkó\t'''

Nagleie sesji Rady cminy stanorvi alącńik do protokofu - pl-\]ta cD


